
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 19. februar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 307
Kan ministeren, som opfølgning på besvarelsen af samrådsspørgsmål P, be-
kræfte at man allerede har forsøgt sig med sandfodring uden effekt ved Eriks
Hale, og at sandet i stedet aflejres i sejlrenden til havnen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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